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ورزش

گفتوگو

لالیگا هم سرانجام تاریخ دقیق شروع مسابقات خود را پس 

از وقفه ای سه ماهه مشخص کرد تا لیگ های معتبر اروپایی 

به تدریـــج روال عادی خود را آغاز کنند. در ایتالیا نیز تقریبا 

مشخص شده که بازی ها قرار است از 20 ژوئن)31 خرداد( 

پیگیری شـــود و فقط تاریخ دقیقی بـــرای ادامه دیدارهای 

لیگ قهرمانان اروپا اعلام نشده و به نظر می رسد یوفا منتظر 

تعیین تکلیـــف لیگ هـــای داخلی و اطـــلاع از زمان پایان 

مسابقات است تا برنامه ریزی نهایی خود برای برگزاری این 

تورنمنت را انجام دهد. در اسپانیا برنامه هفته های ابتدایی 

اعلام شده و از پنجشنبه هفته آینده)22 خرداد( قرار است 

ادامه این مسابقات انجام شود. 

استفادهازظرفیتتماشاگران

در نخســـتین روز این مسابقات دربی حساس سویا – بتیس 

برگزار می شـــود و البتـــه هواداران فوتبال برای تماشـــای 

دیدارهای بارســـلونا و رئال مادرید باید دو روز دیگر منتظر 

بمانند. آبی اناری ها روز شـــنبه و در دیداری خارج از خانه 

بـــه مصاف مایورکا خواهند رفت و رئال مادرید نیز فردای آن 

روز میزبان ایبار اســـت. اتلتیکو مادرید هم روز یکشـــنبه به 

مصاف اتلتیک بیلبائو خواهد رفت. برنامه ریزی این مسابقات 

به گونه ای انجام شـــده که در هر هفت روز ابتدای مسابقات 

تیم ها انجام می شود. بارسا روز سه شنبه همان هفته دومین 

دیدار خود را مقابل لگانس انجام می دهد و دو روز بعد مصاف 

حســـاس رئال مادرید و والنسیا به میزبانی شاگردان زیدان 

انجام خواهد شد. 

طبق برنامه تمامی دیدارها قرار اســـت پشت درهای بسته 

و بدون حضور تماشـــاگر برگزار شود و البته رئالی ها تصمیم 

دارند 6 دیدار باقی مانده خانگی خود را در ورزشگاه 6 هزار 

نفری آلفردو دی استفانو که در کمپ تمرینی این باشگاه قرار 

دارد برگزار کنند تا برنامه های خود برای بازسازی سانتیاگو 

برنابئو را پیش ببرند. 

خاویر تباس، رئیس لالیگا اعلام کرده که قرار اســـت تا 19 

جولای)29 تیر( که به عنوان روز پایانی مســـابقات تعیین 

شـــده، هر روز دیدارهای این لیگ برگزار شود، اما فعلا تنها 

برنامه دو هفته ابتدایی رقابت ها اعلام شده و به تدریج برنامه 

هفته های بعدی نیز مشخص خواهد شد. همچنین قرار است 

در دقیقه 20 تمامی بازی ها به قربانیان ویروس کرونا ادای 

احترام شود. تباس می گوید: »هواداران بخشی مهم و ویژه 

از فوتبال هســـتند اما در شرایط کنونی نمی توانیم بازی ها 

را بـــا حضور آنها برگزار کنیم. به همیـــن دلیل برنامه هایی 

داریم تا آنها نیز بخشـــی از مســـابقات باشند و به قهرمانان 

مبارزه با کرونا و همچنین قربانیان آن ادای احترام کنند. ما 

می خواهیم آنها همچنان در کنار تیم های خود باشند و قرار 

است صدای تشویق آنها در ورزشگاه پخش شود تا بازیکنان 

نیز احساس کنند که تماشاگران در کنار آنها هستند و از تیم 

خود حمایت می کنند.«

قرار است در طول مســـابقات تست های کرونا و همچنین 

ضدعفونـــی ورزشـــگاه ها به صـــورت مرتب انجام شـــود و 

پروتکل های سختگیرانه بهداشتی نیز در طول بازی ها اعمال 

خواهد شـــد تا بازیکنان با کمترین ریسک ممکن به فوتبال 

ادامه دهند. یکی از مهم ترین مشـــکلات برگزاری بازی ها 

در این زمان، گرمای هواســـت که بی شـــک برای بازیکنان 

مشکل ســـاز خواهد شد و گفته می شود این احتمال وجود 

دارد که درصورت تشـــخیص داوران، وقت استراحتی در هر 

نیمه برای تیم ها درنظر گرفته شـــود تا دمای بدن بازیکنان 

پایین بیاید. 

برنامههاییوفابرایلیگقهرمانان

یوفا در تلاش اســـت تا به هر شکل ممکن بتواند رقابت های 

لیگ قهرمانان اروپا را برگزار کند تا از ضررهای مالی هنگفت 

جلوگیری کند. در این شـــرایط حتـــی تکلیف لیگ اروپا و 

همچنین لیگ ملت های اروپا که قرار بود از اواخر تابستان آغاز 

شود، نیز مشخص نیست و این دو تورنمنت یوفا با خطر تعویق 

روبه رو هستند. یوفا از کشورهای عضو خود خواسته تا هرچه 

سریع تر برنامه ادامه لیگ های خود را اعلام کنند تا براساس آن 

بتواند زمانبندی ادامه لیگ قهرمانان را انجام دهد. 

این احتمال وجود دارد که یوفا پس از انجام دیدارهای مرحله 

یک هشتم نهایی، سایر مراحل را به صورت تک بازی انجام دهد 

تا تعداد بازی ها کمتر شـــده و در فاصله کوتاه تری به پایان 

برسد. البته همین ایده انجام مسابقات نیز با مخالفت هایی 

روبه رو شده چراکه برخی کشورها معتقدند با شروع مجدد این 

تورنمنت، سفرهای زیادی در بین کشورهای اروپایی انجام 

خواهد شـــد که ممکن است باعث شیوع دوباره بیماری در 

سطح قاره شود. از سوی دیگر پیشنهاد دیگری نیز که در این 

باره وجود دارد این است که چهار تیم راه یافته به نیمه نهایی 

راهی یک شهر بی طرف شود و دو دیدار نیمه نهایی و همچنین 

فینال را در فاصله ای کم و به صورت متمرکز برگزار کنند. قرار 

بود امســـال دیدار نهایی لیگ قهرمانان در شهر استانبول 

ترکیه انجام شود اما با توجه به شرایط این کشور ممکن است 

میزبانی از این شهر گرفته شود و سه دیدار آخر در یکی از دو 

شهر لیسبون یا مونیخ انجام شود. 

ایـــده دیگری که در این زمینه مطرح شـــده و یوفا آن را هم 

مورد بررسی قرار داده این است که اگر همچنان این بحران 

ادامه داشته باشد و از شدت اپیدمی کم نشود، 8 تیم نهایی 

به صورت متمرکز در یک شهر حضور یافته و بازی ها به صورت 

تک مســـابقه انجام شـــود که این ایده حدود دو هفته طول 

خواهد کشـــید و در این مدت تیم هـــا باید کمپ خود را در 

شـــهر مورد نظر برپا کنند. در صورت اجرای هر کدام از این 

پیشنهادها، مسابقات در اواخر مردادماه به پایان می رسد و 

به این ترتیب دیدارهای فصل بعد با تاخیر آغاز خواهد شد. 

احتمالحضورهواداراندرایتالیا

در ایتالیا نیز قرار است مسابقات از 19 یا 20 ژوئن)30 یا 31 

خرداد( آغاز شـــود و قرار است به زودی برنامه دیدارهای این 

لیگ نیز اعلام شود. با توجه به اینکه ایتالیا یکی از کشورهایی 

بود که شیوع کرونا در آن بسیار بالا بود، سران این کشور با 

احتیاط بیشتری نسبت به شروع دوباره بازی ها تصمیم گیری 

کردند. در هفته های اخیر موج شیوع بیماری در ایتالیا نزولی 

بوده و حتی به گفته مسئولان بهداشتی این کشور، به زودی 

این بیماری در این کشور از بین خواهد رفت. در این شرایط 

همزمان با آغاز مسابقات فوتبال، سینماها، تئاترها و حتی 

کنسرت های موسیقی در فضای باز هم به تدریج کار خود را 

آغاز می کنند و در این بین پیشنهادهایی هم برای بازگشت 

هواداران به ورزشـــگاه ارائه شده است. گفته می شود آندره آ 

آنیلی، رئیس باشـــگاه یوونتوس مشغول ارائه طرحی است 

که تماشـــاگران بتوانند از میانه های همین فصل دوباره در 

ورزشـــگاه ها حاضر شوند چراکه معتقد است حضور آنها در 

ورزشگاه ها پرخطرتر از رفتن به سینما یا تئاتر نیست. 

اگر چه همچنان نگرانی هایی درباره ابتلای بازیکنان به کرونا 

در صورت شـــروع دوباره بازی ها وجود دارد، اما قرار اســـت 

بازی هـــا طبق برنامه قبلی انجام شـــود و تغییر در آن ایجاد 

نخواهد شد. اگر چه پیش از این گفته می شود ابتلا به کرونا 

برای افرادی که بهبود خواهند یافت مشـــکلات زیادی را در 

آینده ایجاد می کند اما براســـاس بررســـی انجام شده روی 

سه بازی یوونتوس که تست آنها قبلا مثبت اعلام شده بود، 

در آنها هیچ مشکل جسمانی ای مشاهده نشده است. بلیز 

متویدی، دانیله روگانی و پائولو دیبالا سه بازیکن یووه بودند 

که در همان ابتدای شیوع ویروس به آن مبتلا شدند اما حالا 

با طی کردن روند بهبودی خود، به تمرینات برگشته اند و با 

بررســـی های دقیق پزشکان مشخص شد که هیچ مشکلی 

برای ادامه فوتبال خود ندارند. 

فدراســـیون تنیس در این یکی دو سال اخیر حاشیه های 

بسیار زیادی داشته است. بعد از پایان دوره 4 ساله مجید 

شایسته، یک دوره کوتاه سرپرستی او در تنیس و با آمدن 

نامنی به عنوان سرپرســـت جدید، حاشیه های این رشته 

بیش از گذشـــته شـــد. ســـقوط تیم ملی به دسته چهارم 

دیویس کاپ، تغییرات و جابه جایی ها در زمان سرپرستی 

نامنی و... همه از اتفاقات ناگوار ورزش تنیس بود. 

بالاخره بعد از مدت ها بلاتکلیفی روز یکشنبه 11 خردادماه 

انتخابات فدراسیون تنیس برگزار و داود عزیزی به مدت 4 

سال به عنوان رئیس فدراسیون تنیس انتخاب شد. 

اولویترئیسجدیدچیست؟

رئیس جدید فدراســـیون تنیس برای دوره 4 ســـاله برنامه  

استراتژیک خود را درخصوص لیگ، توسعه ورزش قهرمانی 

و همگانـــی به مجمع ارائه کرده اســـت. عزیزی در مجمع 

تاکید کرد حال تنیس خوب نیست و برای ارتقای این رشته 

با کمک خرد جمعی حرکت خواهد کرد. 

وی در گفت وگـــو با »فرهیختگان« در این باره گفت: »من 

یک برنامه اســـتراتژیک 4 ســـاله به اعضـــای مجمع ارائه 

کردم. برای هر سال به صورت ریز و با جزئیات برنامه حوزه 

قهرمانی و همگانی مشـــخص شده است که براساس آن 

حرکت می کنیم.« 

تلاشبرایصعودبهسیدبالاتر

ســـقوط تنیس ایران به ســـید چهارم دیویس کاپ یکی از 

مهم ترین دغدغه های اهالی این رشته بوده که انتقادهای 

زیادی را در این مدت به ورزش تنیس وارد کرده است. 

عزیزی در ادامه مصاحبه خود به این موضوع هم اشاره کرد 

و گفت: »هدف ما این است که بهترین ها را رقم بزنیم. همه 

اعضای فدراسیون و تنیسورها دوست دارند از سید چهارم 

به سید بالاتر صعود کنند اما این موضوع امکان پذیر نیست 

مگر با همدلی بچه های تنیس و فراهم کردن زیرساخت ها.« 

وی یـــادآور شـــد: »قـــرار بـــود نخســـتین دوره انتخابی 

اردیبهشت ماه برگزار شود اما به دلیل شیوع ویروس کرونا 

لغو شد و هنوز تاریخ جدیدی مشخص نشده است. هدف 

ما درحال حاضر رسیدن به سید سوم آسیاست که این جزء 

اهداف کوتاه مدت ما به شمار می رود.« 

تشکیلتیمملیبامربیایرانییاخارجی؟

سعیداحمدوند هدایت تیم ملی تنیس را مدت ها برعهده 

داشت اما با توجه به اینکه برنامه هایش در دوره رئیس قبلی 

اجرا نمی شد، از سمت خود کنار رفت. 

رئیس فدراسـیون تنیس درباره اسـتفاده از مربیان داخلی 

یـا خارجـی بـرای تیم ملـی عنـوان کـرد: »مـا به دنبـال این 

هسـتیم کمیتـه فنـی را با حضـور قهرمانان و پیشکسـوتان 

تشـکیل دهیـم تـا بـا مشـخص شـدن سـرمربی تیم ملـی 

کارهـا را جلـو ببریـم. از همـه صاحب نظـران درخواسـت 

خواهیـم کـرد تا نظـرات خود را بگوینـد، بعد تصمیم گیری 

کنیـم. هرچـه کمیتـه فنـی بـه آن برسـد من مسـئولیت آن 

را قبـول می کنـم. تمـام تـلاش مـا ایـن اسـت بتوانیـم ایـن 

رشـته را گسـترش دهیم.« 

استعفاازمدیرکلیامورمجلسوزارت

ورزش

بـــا توجه به اینکه داود عزیزی مدیرکل امور مجلس وزارت 

ورزش است اما به دلیل ریاست فدراسیون تنیس دوشغله 

محسوب می شود. وی در این باره تاکید کرد طبق قانون از 

سمت خود در وزارت ورزش استعفا خواهد کرد. 

بازگشتلالیگاوسریAهمرسمیشد

تابستان فوتبالی

رئیسجدیدتنیسدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:ازسمتمدروزارتاستعفامیکنم

رسیدن به سید 3 آسیا هدف کوتاه مدت من است

هادی:اولویتمالمپیکاست
پرویز هادی، ملی پوش ســـنگین وزن کشتی کشورمان گفت: »چندین 

ســـال است زحمات زیادی در اردوهای تیم ملی کشیده ام و اولویت اول 

زندگی و کار من حضور در المپیک است.« 

وی درمورد نامزدشدنش برای تصدی پست ریاست هیات کشتی استان 

آذربایجان شرقی گفت: »به اصرار جامعه کشتی آذربایجان شرقی این کار 

را کردم. همان موقع گفتم می خواهم در المپیک کشـــتی بگیرم و پس 

از المپیک نیز به احتمال زیاد کشـــتی خواهم گرفت، اما فکر می کردم 

کـــه می توانم به صورت همزمان این دو کار را انجام دهم. با توجه به نظر 

کادر فنـــی که اولویت را برای من حضـــور در تیم ملی می داند و اولویت 

خودم هم حضور در المپیک اســـت، از حضور در هیات کشـــتی استان 

آذربایجان شرقی انصراف می دهم.« 

منهایفوتبال

سیامک خاجی
روزنامهنگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

ژاویدرگفتوگوباایونینگاستاندارد:

دراینشرایطواقعانمیشودنفسکشید

ستارهســـالهاینهچنداندور

بارســـلوناوفوتبالاســـپانیادر

گفتوگوباایونینگاستاندارد،

ضمـــناشـــارهبـــهاتفـــاقتلخ

پیشآمدهدرآمریکاتصریحکرد:»نژادپرستیدرهرشاخهایوازهر

نوعیدرهرجایجهانزشـــتوتلخوغیرانسانیاست،درچنین

شرایطیواقعانمیشودنفسکشید.«متناینگفتوگورابخوانید.

پیشازآنکهبهسراغفوتبالبرویمنظرشمارادرمورداتفاقپیشآمده

درآمریکامیپرسمواینکهدرجهانورزشنیزتبعاتیداشتهاست.

بله، همین طور است، بسیاری از بازیکنان چه سیاه پوست و چه سفیدپوست 

در دنیای فوتبال نسبت به این موضوع واکنش نشان داده اند و من نیز به 

نوبه خود با ارسال یک پست ابراز ناراحتی کردم. امیدوارم این شرایط دیگر به 

وجود نیاید و تکرار نشود. نژادپرستی در دنیای فوتبال نیز بسیار آزار دهنده 

است و باید برای از بین بردن این اتفاق شوم یک فکر جدی شود. در فوتبال 

اسپانیا نیز این مساله وجود دارد و البته با رشد فرهنگ مردم این موضوع 

از بین خواهد رفت. 

لالیگاقراراستازسرگرفتهشود،چهحسیدارید؟

بســـیار هیجان انگیز اســـت، همه دوســـتداران فوتبال خسته شده اند و 

می خواهند دوباره فوتبال تماشـــا کنند. اســـتادیوم های بدون تماشاگر 

چنگی به دل نمی زنند اما همین هم غنیمت است، امیدوارم زندگی دوباره 

به شـــرایط عادی خود برگردد. لالیگا پدیده مهمی در اسپانیاست و دولت 

اسپانیا خوب می داند که اگر فوتبال تعطیل شود، زندگی تعطیل خواهد شد. 

چقدراینشـــایعهصحتداردکهشـــماقراراستسرمربیبارسلونا

باشید؟

من بارها اعلام کرده ام که قصد مربیگری در بارســـلونا را لااقل فعلا ندارم و 

برنامـــه در این خصوص در زندگی حرفه ای من وجود ندارد. برای مربیگری 

زحمات زیادی کشیده و کلاس های زیادی رفته ام اما نقطه شروع کار من 

از قله مربیگری یعنی بارسلونا نخواهد بود و تجربه خود را در فوتبال آسیا یا 

تیم های دسته دوم اسپانیا کلید خواهم زد. 

اگرخیالمربیگریدربارسلونارانداریدچرادرخصوصتغییراتمربی

باشمامشورتمیکنند؟

این دو موضوع ارتباطی با هم ندارند. من به عنوان مشاور در خدمت باشگاه 

هســـتم و پیش از این در امر استعدادیابی و خرید و فروش چند بازیکن به 

باشگاه خود یعنی بارسلونا کمک کرده ام، مثل یک هوادار رسمی که می تواند 

برای باشگاه خود قدمی بردارد، درخصوص والورده نیز با 

من صحبت شـــده و با آبیدال و چند نیروی کادر فنی 

و اداری باشگاه چندین و چند ساعت جلسه مشترک 

داشته ایم. 

اگرکاسیاسبهریاستفدراسیونفوتبال

اسپانیابرسد،بااوهمکاریخواهیدکرد؟

هرکســـی به ریاست فدراســـیون فوتبال 

اسپانیا برسد با او همکاری خواهم کرد، چراکه 

این وظیفه من است در خدمت فوتبال اسپانیا 

و کاتالونیا باشـــم. کاسیاس دوست صمیمی 

من اســـت و برای او بهترین ها را آرزو می کنم. 

در انتخابات فدراسیون فوتبال اسپانیا حق 

رای دارم اما الزاما رای من ایکر نیست. من 

همیشه دوست دارم اتفاق های خوبی برای 

فوتبال اسپانیا رخ بدهد. 

مصاحبهروز

بابک سرانی آذر
مترجم

تاســـیس شرکت با مسئولیت محدود گسترش خدمات داده پردازی پردازش 

و پویش تهران درتاریخ 1399/03/07 به شـــماره ثبت 558734 به شناسه 

ملـــی 14009169004 ثبت و امضا ذیل دفاتر تکمیل گردیده که خلاصه 

آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی می گردد. موضوع فعالیت: دلالی و 

حق العمل کاری و نمایندگی تجاری تصدی به نمایشگاه عمومی و انبارهای 

عمومی مشـــاوره و نظارت بر اجرای طرح های انفورماتیکی، شـــبکه داده ها 

)ارائه اجرا و پشتیبانی( تولید و ارائه رایانه ، تولید و ارائه دستگاه های جانبی، 

تولید و پشتیبانی نرم افزارهای سفارش مشتری، ارائه و پشتیبانی بسته های 

نرم افزاری تولید داخل، خدمات شبکه های اطلاع رسانی خرید و فروش اموال 

منقول ازجمله خودرو و موتورسیکلت و سایر موارد درصورت لزوم پس از اخذ 

مجوزهای لازم از مراجع ذی ربط مدت فعالیت: از تاریخ ثبت به مدت نامحدود 

مرکز اصلی: اســـتان تهران - منطقه 14، شهرســـتان تهران، بخش مرکزی، 

شهر تهران، محله دانشـــگاه تهران، خیابان بزرگمهر، خیابان شهید برادران 

مظفر، پلاک 70، بلوک دو، طبقه دوم، واحد 31 کدپستی 1416935634 

سرمایه شـــخصیت حقوقی عبارت اســـت از مبلغ 1000000 ریال نقدی 

میزان سهم الشـــرکه هر یک از شرکا آقای احســـان اعتمادی به شماره ملی 

0060779063 دارنده 500000 ریال سهم الشـــرکه آقای آرش اعتمادی 

به شماره ملی 0067908969 دارنده 500000 ریال سهم الشرکه اعضای 

هیات مدیره آقای احسان اعتمادی به شماره ملی 0060779063 و به سمت 

رئیس هیات مدیره به مدت نامحدود و به ســـمت عضو هیات مدیره به مدت 

نامحدود آقای آرش اعتمادی به شـــماره ملی 0067908969 و به ســـمت 

عضو هیات مدیره به مدت نامحدود و به ســـمت مدیرعامل به مدت نامحدود 

دارندگان حق امضا: کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهدآور شرکت ازقبیل چک، 

ســـفته، بروات، قراردادها، عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و 

اداری با امضای مدیرعامل همراه با مهر شـــرکت معتبر می باشد. اختیارات 

مدیرعامل: طبق اساســـنامه روزنامه کثیرالانتشـــار فرهیختگان جهت درج 

آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و 

صدور پروانه فعالیت نمی باشد. 

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)864615(

برگ سبز و سند خودرو پراید سواری مدل 87 به رنگ نقره ای – متالیک به شماره 

موتور 2539170 و به شماره شاسی S1412287508312 و به شماره پلاک 

24 – 755 ق 18 به نام عبدالنبی منبوهی مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

کارت خودرو پژو پارس مدل 98 به رنگ نقره ای – متالیک به شماره موتور 

124K1407746 و به شماره شاسی NAAN01CE5KH218760 و به شماره 

پلاک 99 – 521 ل 13 به نام علی امیرزاده مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 163B0275428 برگ سبز خودرو پژو 206 مدل 95 به رنگ سفید به شماره موتور

و به شماره شاسی NAAP12FE5GJ875040 و به شماره پلاک 99 – 572 ه 

76 به نام زبیده رضازاده مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

به   2015 مدل  رنوداستر  استیشن  خودروسواری  مالکیت  شناسنامه 

F4RB4032055696 و به شماره شاسی  رنگ سفید به شماره موتور 

VF1HSRAJA51268674 و به شماره پلاک اروندی 29686 مفقود و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد.

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب فواد حاجی زاده فرزند لفطه به شماره شناسنامه 

1175 صادره از اهواز مقطع کاردانی رشته کاردان فنی شیمی– عملیات پتروشیمی 

صادره از واحد دانشگاهی سوسنگرد با شماره  2222147 مفقود گردیده است و 

فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را  به دانشگاه آزاد اسلامی 

واحد سوسنگرد به نشانی سوسنگرد – خیابان شهید غدیری اصل- روبه روی جهاد 

کشاورزی صندوق پستی 6441983934 ارسال نماید.

برگ سبز و کمپانی خودرو وانت نیسان مدل 1382 به رنگ آبی روغنی به شماره 

پلاک 163 ق 25 _ ایران 25 و شماره شاسی D15218 و شماره موتور 213349 

به نام محمد میکائیلی فرزند یداله مفقود گردیده از درجه اعتبار ساقط است.


